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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi okozta a szombathelyi környezetszennyezést?" 

Szombathely keleti városrészén lakók évtizedek óta küzdenek azokkal a negatív 
következményekkel, amelyeket a Falco gyár környezetszennyezése okoz. Évek óta fennállnak ezek 
a problémák. A mindennapos zaj-, illetve por- és légszennyezettségi értékek a megengedett 
egészséges határ több tízszeresét vagy százszorosát lépik át. Több ombudsmani jelentés szólt arról, 
hogy a szombathelyiek egészséges környezethez való jogát sérti a Falco gyár működése.

Legutoljára 2019. január 13-án reggel vastagon állt a fűrészporszerű anyag Szombathely keleti 
városrészében, autókat befedve és kerteket elborítva.

Fentiek alapján kérem, hogy az alábbi kérdésekre szíveskedjen válaszolni:

1. Mi okozta a fentebb említett szennyezést? Milyen anyag került a levegőbe?

2. Hogyan tudják a jövőben biztosítani a gyár környezetében élőknek az egészséges, 
környezetszennyezéstől mentes életet?

3. Milyen intézkedéseket tesznek a szombathelyi Falco gyár okozta problémák megoldása 
érdekében?

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.

Budapest, 2019. január 14.
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Ungár Péter (LMP)


